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Geacht college 
, 

Via een WOO-verzoek heb ik inzage gekregen in de plannen rondom het Cromhoffbos. Wat daarin staat , baart me 

grote 
zorgen. Er wordt gesproken over het kappen van tussen de 

70 
en 

100 
bomen — sommige zijn meer dan een 

eeuw oud. Dit zou betekenen dat in een paar dagen tijd 
3500 

tot 
5000 jaar aan boomgroei wordt weggevaagd. 

Dat is niet alleen onacceptabel , het is onvoorstelbaar dat dit überhaupt op 
tafel ligt. 

Wie het gebied kent 
, 
weet dat er tussen de 

weg 
en het begin van het bos een moerasachtig graslandgebied ligt — 

een 
soort wadi — waar ontzettend veel dieren leven. Op het moment dat daar bosmaaiers en bulldozers 

overheen denderen , is het einde oefening voor alles wat daar leeft. Egels bijvoorbeeld , die zich daar verschuilen en 

foerageren 
, 
hebben dan letterlijk 

geen 
schijn van kans. En dat is 

nog 
vóór de eerste boom is omgezaagd. 

Een week van tevoren een standaard flora- en faunaonderzoek uitvoeren , zoals nu vaak gebeurt , heeft geen 

enkele waarde als je daarna met grof geweld te werk gaat. De natuur trekt zich niet in één weekje terug — zeker 

niet als je de werkzaamheden midden in het broed- of winterslaapseizoen uitvoert. 

Daar komt 
nog 

bij dat de aannemers die dit soort werk uitvoeren niet bepaald bekendstaan om hun 

zorgvuldigheid of ecologische fijngevoeligheid. Het zou daarom de taak van de gemeente moeten zijn om hier 

streng 
op 

toe te zien en 
actief te handhaven — niet achteraf , maar tijdens de uitvoering. 

Verder wordt er ook nog gezegd dat de grond 'vervuild' zou zijn. Dat is echt onzin. Als dat zo was , zouden er geen 

beuken en eiken van meer dan een meter doorsnee staan. Zulke bomen groeien niet op vervuilde bodem. Dit lijkt 

vooral een excuus om de kap te rechtvaardigen. 

En dan het bredere plaatje: Enschede zit financieel in zwaar weer. Hoe denkt de gemeente zulke 

miljoenenprojecten te bekostigen 
, 
terwijl er 

geen 
geld is voor basisvoorzieningen? Dit soort plannen horen niet 

thuis in tijden van bezuinigingen. Bovendien gaan ze volledig in tegen de klimaatdoelen , de energietransitie , én 

het biodiversiteitsbeleid. 



Mijn dringende 
advies 

is 
dan ook: 

Kap 
alleen dode of 

gevaarlijke bomen; 

Laat stammen 

liggen 
voor de 

natuur; 

Leg 
een meanderend 

fietspad 
aan door het 

bos, 
met twee 

gescheiden richtingen (bijvoorbeeld 
A —B en B 

— 

A) zodat 
je 

de bomen kunt 
behouden; 

En 

zorg 
ervoor dat architecten en 

landschapsontwerpers 
meedenken met behoud van het bestaande 

ecosysteem 

— 

niet 
met het 

platwalsen 
ervan. 

Dit 
bos 

is 
een unieke 

plek 

in 
de stad. 

Verwoesting 
van dit soort 

natuurgebieden mag geen optie zijn. 
Ik 

roep 

u 
met 

klem 
op 

om dit beleid te herzien voordat de schade onherstelbaar 
is. 

Met 

vriendelijke groet, 

  

(geanonimiseerd)


